
Kære medlemmer af Fanø Vesterhavsbads Grundejerforening 

Det ser ud til, at det er lykkedes med at stable en ny bestyrelse på benene. Dette vil I hører meget mere om 

til Generalforsamlingen d. 19. juli. Så snart regnskabet er på plads, vil der blive udsendt en officiel 

indkaldelse. 

Vi har dog ikke så mange penge i kassen som vi burde, hvilket til dels skyldes, at de pr brev udsendte 

kontingentopkrævninger ikke er blevet sendt ud - det sker i næste uge. 

Dertil har den uerfarne fungerende kasserer (undertegnede), måtte erfare, at jeg også lige skulle have tjek 

på, hvem, der har glemt at betale. Nu har jeg gennemgået indbetalinger og måtte sande, at det er der en 

hel del, der har glemt. Vær så rare at skynde jer med at betale, så vi kan få penge i kassen igen. 

Nogle har registreret flere navne e-mailadresser i telefonbogen på hjemmesiden, hvilket betyder, at man 

får flere kontingentopkrævninger, da systemet er bundet op på navne og ikke på adresser (det skal 

ændres). Man skal naturligvis kun betale én gang på adressen. 

Hvis I ikke har modtaget en kontingentopkrævning, må I meget gerne henvende jer til undertegnede (tjek 

lige uønsket post først), så vi kan få rettet i systemet. 

      

God pinse til jer alle. 
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